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Protokół Nr XXV/2020 
z sesji Rady Miejskiej w Klimontowie 
odbytej w dniu 30 września 2020 r.  

 
 

Sesja odbyła się w Miejsko – Gminnej Bibliotece Publicznej w Klimontowie.  

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 10.40. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Burmistrz Miasta i Gminy, 
pani Anna Sobolewska – Skarbnik Miasta i Gminy jak listy obecności stanowiące 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XXV/171/2020 do Nr XXV/177/2020 w 

głosowaniu jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie jednej z trzech formuł: za, przeciwko, 

wstrzymuję się.  

Na podstawie oddanych głosów sporządzono imienne wykazy głosowań.  

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Halina Aly Amer, Andrzej Ciach, Jerzy 
Cukrowski, Jan Rębacz.  

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XXV sesji Rady 
Miejskiej. Sesja zwołana na wniosek Burmistrza. Serdecznie powitał panie i 

panów radnych, pana Burmistrza Marka Goździewskiego, panią Skarbnik Annę 
Sobolewską, służby techniczne obsługujące sesję oraz mieszkańców, którzy 

oglądają sesję on-line. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające 
quorum do podejmowania uchwał. Obecnych jest 11 radnych.  

Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że sesja jest transmitowana, 

przypomniał o obowiązującym RODO i o tym, że na sesji nie używa się nazwisk.  

Następnie odczytał proponowany porządek obrad sesji. Po jego odczytaniu 

zapytał czy są inne uwagi, propozycje do proponowanego porządku obrad. 
Wniosek zgłosił pan Burmistrz Goździewski. 

Pan Burmistrz Goździewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji 
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projektu uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w 

Żłobku Gminnym w okresie realizacji projektu „Kraina Malucha-Żłobek w 
Klimontowie”. W związku z tym, że projekt jest realizowany to w okresie od 1 

października 2020 r. do 31 grudnia 2021 r. rodzice nie będą ponosić opłat za pobyt 
dziecka w Żłobku.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie tego punktu do 
porządku obrad jako pkt. 9 przed punktem – Zamkniecie obrad sesji. Poddał 

porządek obrad po zmianach pod głosowanie. 

Radni głosowali poprzez podniesienie ręki. Za: 11. Porządek przyjęto 

jednogłośnie.  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

a) Zgłaszanie propozycji  
b) Przyjęcie porządku  

3. Zmiany w budżecie gminy na 2020 r.  
4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2020 – 2034. 
5. Wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości gruntowej na rzecz 

użytkowników wieczystych. 

6. Określenie średniej ceny jednostek paliwa w gminie Klimontów na rok 
szkolny 2020/21. 

7. Uchwalenie zasad i trybu korzystania z terenu sportowo-
rekreacyjnego „Skatepark”. 

8. Zaliczenie dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

9. Zwolnienie z opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Żłobku w okresie 
realizacji projektu „Kraina Malucha-Żłobek w Klimontowie”.  

10. Zakończenie sesji. 
 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Opinię Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy przedstawił jej 

przewodniczący pan radny Mucha. 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa po wyjaśnieniach pani Skarbnik 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie gminy i zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów.  
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Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Zapytał czy radni wnoszą 

uwagi, zapytania do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXV/171/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 

r. Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania radnych jest załącznikiem do 

niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała zmiany w WPFie. Następnie zapytał radnych czy wnoszą uwagi, 

zapytania do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono. Odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXV/172/2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2020 – 2034. Uchwała wraz z imiennym 

wykazem głosowania radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa po dyskusji jednogłośnie jest za 

przyjęciem uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna jednogłośnie jest za podjęciem uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś ma uwagi, zapytania do projektu 

uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXV/173/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
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nieruchomości gruntowej na rzecz użytkowników wieczystych. Uchwała wraz z 

imiennym wykazem głosowania radnych jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa razem z Komisją Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała zaproponowane ceny jednostek paliwa w gminie.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do projektu 

uchwał. 

Głos zabrali: 

Pan radny Kwapiński wniósł o wykreślenie w ostatnim zdaniu w uzasadnieniu do 

uchwały słowa na literę „S”. Pozostawić zapis „stacja paliw”. Rozmawiali o tym 

na Komisjach i są co do tego zgodni jako Komisja.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że nieobecny dzisiaj na sesji pan radny 

Rębacz zwrócił mu w rozmowie uwagę na to, że praktycznie cena paliw zapisana 

w projekcie uchwały jest nieaktualna. Zwrócił też mu uwagę, że tak jak on, który 

ma dziecko niepełnoprawne musi dowozić je do szkoły w Chobrzanach i inni 

rodzice, którzy dowożą dzieci niepełnosprawne to dodatek, który otrzymują nie 

odzwierciedla poniesionych kosztów paliwa i czasu. Stwierdził również pan radny 

Rębacz, że dowożone są dzieci przez gminę Klimontów do szkoły w Klimontowie 

prowadzonej przez Fundację Szlachetne Anioły i tam mają opiekuna a dowóz jest 

bezpłatny. A oni dowożąc sami swoje dzieci są zarówno kierowcami jak i 

opiekunami i nie mają z tego tytułu żadnego dodatku. Jego sugestia była taka 

żeby pomyśleć nad tym i dołożyć rodzicom, którzy sami dowożą swoje dzieci 

niepełnosprawne do szkół tak, żeby te koszty przewozu w mniejszym czy 

większym stopniu im się zwróciły. Nie ma dużo takich rodziców. Miał też uwagi 

do Liceum w Klimontowie, które nie przyjęło jego dziecka. Czym było to 

spowodowane to nie zagłębialiśmy się. 

Pani radna Cichoń jako nauczyciel Liceum wyjaśniła, że nie mogli przyjąć dziecka 

pana radnego do Liceum, bo jak syn pana Jana kończył szkołę to wtedy Liceum 

jeszcze nie istniało. Bardzo chcieliśmy, ale Liceum nie istniało. Syn pana Jana na 
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tyle pełnosprawny, że porusza się po schodach i na pewno nie byłoby problemu, 

ale Liceum i powstało rok później jak Jasiu skończył szkołę. Nie było możliwości 

przyjęcia.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że nie zna wieku dziecka pana Janka. 

Pan Burmistrz Goździewski wyjaśnił, że jeśli chodzi o ceny jednostek paliwa 

zaproponowane w treści uchwały to należy dostosować stawki do tego co 

obowiązuje. W związku z tym musieli poprosić istniejące stacje paliw o ceny 

benzyny i w związku z tym jest przygotowana uchwała, żeby uregulować te 

sprawy, do których obligują przepisy krajowe. Kwestia dojazdów – w tej chwili 

jest uzgadniane to z rodzicami. Wyjaśnił, że jest kilkoro dzieci, które są dowożone 

do szkół poza teren gminy przez rodziców. Zna sytuację i w tej chwili ustalają z 

jakich pieniędzy ma to być finansowane. Po to potrzeba jest m.in. ta uchwała, 

żeby wszystko było zgodne z prawem.  

Pani radna Cichoń powiedziała, że w ustawie jest wzór do obliczania zwrotu 

rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół. Zapytała czy 

byłaby możliwość udzielenia rodzicom i dzieciom pomocy w formie jakiegoś 

dodatku czy częściowego pokrycia kosztów rehabilitacji.  

Pan Burmistrz Goździewski wyjaśnił, że trwają rozmowy, ustalenia z radcą czy 

jest taka możliwość, bo muszą działać zgodnie z prawem. Jest wzór i trzeba go 

stosować.  

Pani radna Cichoń powiedziała, że jest wzór i to jest nowość, ale gdyby gmina 

wyszła naprzeciw z innej strony.  

Pan Burmistrz Goździewski odpowiedział, że sesje jeszcze będą i temat jest 

rozwojowy.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że temat jest przyszłościowy. 

Pan Burmistrz Goździewski powiedział, że do kilkoro takich dzieci jest i do tej 

pory było to uregulowane w takich granicach, że częściowo zwracało się 

rodzicom koszty. W tej chwili jest zmiana w ustawie, jest wzór ustawowy do 

obliczenia zwrotu, ta uchwała.  

Pan radny Kwapiński powiedział, że uchwałę w zakresie wysokości cen jednostek 

paliwowych Rada musi dzisiaj po prostu podjąć. W imieniu Komisji Spraw 

Społecznych zadeklarował podjęcie rozmów z rodzicami dzieci 

niepełnosprawnych wspólnie z panem Burmistrzem. Wyraził przekonanie, że 

jeśli wypracują rozwiązanie zgodne z przepisami dzisiaj obowiązującymi to na 

pewno pan Burmistrz przygotuje, jeśli będzie to możliwe, treść uchwały zgodnej 
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z przepisami a Rada ją podejmie tak, aby nie odbierać dzieciom możliwości 

uczestniczenia w zajęciach edukacyjnych.  

Nikt więcej nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXV/174/2020 w sprawie określenia średniej ceny 

jednostek paliwa w gminie Klimontów na rok szkolny 2020/21. Uchwała wraz z 

imiennym wykazem głosowania radnych jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania odnośnie 

projektu uchwały.  

Uwagi i zapytania wnieśli: 

Pan radny Kwapiński powiedział, że regulamin należy bezwzględnie podjąć. 

Powiedział, że skatepark ma już swój wiek. Jest bardzo mocno eksploatowany. 

Bywa tam codziennie z racji swojego miejsca zamieszkania i tego, że jest to jego 

okręg wyborczy. Obserwuje to i rozmawia z dziećmi. Zwrócił się z prośbą do pana 

Burmistrza, jeśli będą takie możliwości, o pochylenie się nad tematem 

skateparku pod względem technicznym. Jest on eksploatowany cały rok. Jest 

usterka na jednej skoczni. Kiedyś dziecko się tam poturbowało, bo jest tam 

zagłębienie, które trzeba poprawić. Istnieje bezwzględna potrzeba techniczna, 

żeby obiekt tak mocno eksploatowany był na bieżąco konserwowany. Druga 

sprawa to tematy uregulowań formalno – prawnych. Stadion pięknieje co widać. 

Sam stadion sportowy, skatepark oraz Otwarte Strefy Aktywności i Orlik 

stanowią monolit całościowy, ale indywidualne regulaminy działania, 

funkcjonowania tych obiektów są niezbędne, a wręcz konieczne. Przypomniał, że 

sugerował kiedyś rozwiązanie chronienia tego obiektu przed wandalizmem. 

Głównie interesuje go zamykanie tego obiektu przed wjazdem pojazdów. 
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Odbywają się tam uślizgi samochodowe, którymi powinna zająć się Policja, ale 

zauważył, że częściowo sami sobie są winni, bo udostępniają wjazd na ten obiekt. 

Powiedział, że trzeba zobowiązać Zarząd LKSu do zamykania obiektu. Są tak dwie 

furtki, nie będą ograniczać dostępu osób pieszych, strefa aktywności bez względu 

na porę dnia powinna być dostępna. Z tego co się orientuje to nie ma drugiego 

ani w Sandomierzu, ani w powiecie takiego obiektu, który byłby tak otwarty i 

dostępny jak stadion w Klimontowie. Powiedział, że społeczeństwo i on sam 

chwali sobie to, bo o każdej porze dnia i nocy można tam biegać dla osób 

chętnych, ale chciałby, żeby wypracować wspólny pomysł jak ten obiekt scalić i 

uregulować jego funkcjonowanie, objąć administracją, ochroną i konserwacją 

bieżącą. Zadeklarował swoje uczestnictwo przy realizacji tego pomysłu. 

Pogratulował panu Burmistrzowi, bo obiekt, który tam powstał czyli kolejne 

boisko trekkingowe, powstająca wiata sprawia, że cały obiekt pięknieje. Czeka 

jeszcze rozbudowa bieżni o co prosi. Należy popracować nad tym tematem, żeby 

pozyskać pieniądze zewnętrzne. Pogratulował panom Burmistrzom i Radzie, że 

udaje się doprowadzać ten obiekt do pięknej formy, ale należy dbać o jego 

uregulowania formalno prawne, zabezpieczać go i pilnować, żeby nie był 

dewastowany przez osoby, które to robią. Jest tam także kącik dla dzieci, ale 

trzeba nad nim popracować, bo obiekt jest bardzo mocno dociążony. Bardzo 

dużo dzieci przyjeżdża. Mamy przywożą dzieci na zajęcia szkółki piłkarskiej, a 

młodsze dzieci w tym czasie uczestniczą w zabawach na placu zabaw dla dzieci 

młodszych stad prośba, żeby popracować nad tym jak doinwestować ten plac, 

poprawić. Na bieżąco należy utrzymywać bezpieczeństwo tego obiektu. 

Podziękował panu Burmistrzowi, że ten obiekt przyjmuje fajną formę.  

Pan Burmistrz Goździewski odpowiedział, że w związku z tym, że dochodziło do 

częstych dewastacji w okolicach stadionu w jednym z projektów pojawił się 

monitoring. W związku z tym, że realizacja projektu jest na etapie finałowym 

monitoring został zamontowany. Działa od bodajże miesiąca 6 kamer 

obrotowych, które rejestrują to co się dzieje na stadionie. Powiedział, że 

kilkukrotnie prosił Prezesa o zamykanie bramy na stadion. Mają tam bardzo 

wiele zajęć i ćwiczeń różne grupy wiekowe i zawsze jest tak, że ostatnia grupa jak 

ćwiczy to przez nieuwagę nie domknie bramy, a potem ktoś się tam pojawia. 

Zaznaczył jednak, że odkąd działa tam monitoring młodzież przestała rozrabiać 

na stadionie. Powiedział, że zapytywał Policję o sytuację na stadionie, Policja 

odpowiedziała, że trochę się to uspokoiło. Kamery są bardzo dobrej jakości i 

wszystko można sprawdzić – kto jeździ, numer rejestracyjne pojazdu. Trzeba 

patrzeć na to okiem monitoringu, bo przypomniał, że na placu zabaw były 

kupione zabawki i w ciągu dwóch miesięcy potrafił ktoś zniszczyć urządzenie 
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warte 12 000 zł. Urządzenie musiało być zdemontowane. Poinformowana 

została o tym zdarzeniu Policja, ale nie mogli znaleźć winnego. Wszystkie 

skaterparki i place zabaw i orliki co roku przechodzą kontrolne co roczne 

przeglądy, do których gmina jest zobligowana. Po przeglądach kontrolnych są 

zalecenia i według zaleceń usuwane są usterki po całym roku użytkowania. Jeśli 

chodzi o skatepark na bieżąco korygowane są drobne sprawy, to samo w 

przypadku placu zabaw. Przypomniał, że składany był wniosek na remont 

budynku na stadionie poprzez doprowadzenie gazu, z przebudową w środku. 

Wyjaśnił, że na obecną chwilę poprawki do projektu zostały wysłane do 

Ministerstwa i czekają na decyzję Ministerstwa. Składane były już dwa wnioski 

do Ministerstwa na bieżnię. Zapowiedział, że będą się w dalszym ciągu starać o 

pozyskanie środków na ten kompleks.  

Pani radna Cichoń odnośnie placu zabaw poinformowała, że rada sołecka 

przychyliła się do jej wniosku na rozbudowę i podniesienie bezpieczeństwa na 

placu zabaw na ul. Zysmana. I stąd pieniążki są częściowo zagwarantowane w 

funduszu sołeckim na przyszły rok. Zwróciła się z prośbą, aby w projekcie budżetu 

gminy na przyszły rok dołożyć jakieś pieniądze do tych zabezpieczonych przez 

sołectwo na wyposażenie placu zabaw ewentualnie przygotować jakiś projekt na 

poprawienie tej infrastruktury. Chodzi nie tylko o uatrakcyjnienie placu zabaw, 

ale także o bezpieczeństwo dzieci. Poniosła potrzebę wymiany nawierzchni na 

gumową czy najlepiej na tartanową, by amortyzacja była lepsza przy spadnięciu 

z huśtawki czy innej zabawki. Wyraziła nadzieję, że ten plac zabaw w przyszłym 

roku będzie dużo atrakcyjniejszy niż jest teraz, bo część środków już jest 

zabezpieczona w funduszu, a pozostałe na pewno się znajdą w budżecie. 

Wyraziła zdanie, że należy też pochylić się nad dziećmi niepełnosprawnymi, żeby 

dla nich również dostosować ten plac zabaw i dla nich dokupić jakaś zabawkę, 

żeby mogły z niej korzystać i dostawać dla nich wjazd na plac zabaw.  

Nikt więcej nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że dyskusja została wyczerpana. Odczytał 

projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXV/175/2020 w sprawie zasad i trybu korzystania z terenu 

sportowo – rekreacyjnego zwanego potocznie „Skatepark” zlokalizowanego w 

Klimontowie. Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania radnych jest 

załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki - Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do projektu 

uchwały. Zapytań i uwag nie zgłoszono. Odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXV/176/2020 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu. Uchwała wraz z imiennym wykazem 

głosowania radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa razem z Komisją Społeczną zapoznała 

się z projektem uchwały, uzasadnieniem do projektu i pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do projektu 

uchwały. Zapytań i uwag nie zgłoszono. Odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXV/177/2020 w sprawie zwolnienia z opłaty za pobyt i 

wyżywienie dziecka w Żłobku w okresie realizacji projektu „Kraina Malucha-

Żłobek w Klimontowie”. Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania 

radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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Do puntu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad, serdecznie podziękował wszystkim za uczestnictwo 
w niej i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 

Irena Lipiec         Robert Orłowski 

 


